



Canadian Pari-Mutuel
Agency

An Agency of Agriculture
and Agri-Food Canada

EXECUTIVE DIRECTOR
P.O. Box 5904, LCD Merivale
Ottawa ON K2C 3X7
tel/tél. : 613 759-6100

Agence canadienne
du pari mutuel

Un organisme d'Agriculture
et Agroalimentaire Canada

DIRECTEUR EXÉCUTIF
C.P. 5904, PDF Merivale
Ottawa ON K2C 3X7
fax/télécopieur: 613 759-6230

March 18, 2019

MEMORANDUM TO:

Provincial Regulatory Bodies
Canadian Horse Racing Industry
Horsepersons Groups

**SUBJECT: Delayed implementation of the
new edition of the CPMA Elimination
Guidelines**

The Canadian Pari-Mutuel Agency (CPMA) would like to advise the Canadian horseracing industry that the implementation of the new edition of the CPMA Elimination Guidelines, **as announced February 18th 2019 (“New edition of the CPMA Elimination Guidelines”)**, will be delayed until further notice.

The CPMA will be engaging industry stakeholders regarding some of the proposed changes.

Should you have any questions or concerns regarding the above or any other pari-mutuel betting matter, please do not hesitate to contact CPMA by telephone at 1-800-268-8835, or by Email at cpmawebacpm@agr.gc.ca.

Sincerely,

Le 18 mars 2019

NOTE DE SERVICE À :

Organismes de réglementation provinciaux
Associations canadiennes de course
Membres de l'industrie des courses de chevaux

**OBJET : Report de la publication de la
nouvelle édition du Guide d'élimination de
l'ACPM**

L'Agence canadienne du pari mutuel (ACPM) souhaite informer l'industrie canadienne des courses de chevaux que la publication de la nouvelle édition du Guide d'élimination de l'ACPM, **comme il a été annoncé le 18 février 2019 (« Nouvelle édition du Guide d'élimination de l'ACPM »)**, est reportée jusqu'à avis contraire.

L'ACPM consultera les intervenants de l'industrie concernant certaines des modifications proposées.

Si vous avez des questions ou des préoccupations à ce sujet, veuillez communiquer avec l'Agence canadienne du pari mutuel au 1-800-268-8835 ou par courriel à cpmawebacpm@agr.gc.ca.

Salutations cordiales,

Tim Walker

A/Executive Director – Directeur exécutif par intérim